
Zápis schůze Kolegia matematické sekce 9. ledna 2025

Schůze se uskutečnila prezenčně od 14:00 hodin. 

Přítomní členové: V. Dolejší, S. Hencl, M. Kopa, M. Pokorný, A. Slavík, D. Stanovský, M. Tůma

Hosté: M. Rokyta, R. Hrušková (knihovna)

Studijní záležitosti

1. Aktualizace analýz úspěšnosti studia pro širokou fakultní veřejnost jsou sdíleny na uložišti 
studijního oddělení. 

2. Garanti studijních programů byli osloveni s dodáním seznamu potenciálních školitelů pro 
prezenční  a  kombinovanou formu doktorského studia.  Studenti,  kteří  se  budou hlásit  ke 
školitelům z AV ČR, se sice budou hlásit jen do kombinovaného studia, ale budou moci být  
přijati do prezenčního studia (s využitím toho, že děkan může uchazeči nabídnout přijetí do 
jiné formy studia, než na kterou se uchazeč původně hlásil). 

Možnost zařazení potenciálních školitelů z AV ČR do seznamu školitelů interního studia je v 
jednání  -  vyžadovala  by  podepsání  memoranda  o  financování.  Byla  krátce  diskutována 
možnost platit od září část stipendia z grantů, ale bohužel nebude asi možné použít DPP a 
DPČ.

3. Kurzy  pedagogické  kompetence,  od  LS  pilotní  běh,  od  1.  1.  2026  povinný  pro  nově 
nastupující pracovníky (mají na to 3 roky).

Personální záležitosti

1. Novým členem rozvrhové komise za MS je D. Šmíd.

2. KMS diskutovalo personální politiku sekce s ohledem na obsazování výuky. Zejména pak 
garance  zajištění  výuky  a  vypisování  nových  míst.  Znovu  byla  diskutována  možnost 
vypisovat sekční konkurzy na místo odborného asistenta.

3. KMS diskutovalo  postup v  hodnocení  pracovníků v  roce  2025.  Do konce ledna pošlou 
vedoucí pracovišť V. Dolejšímu seznam lidí z katedry pro další hodnocení. U všech docentů 
a profesorů jmenovaných v roce 2024 dojde ke schvalování kariérního plánu. 

4. Vedoucí  pracovišť  pošlou  do  konce  ledna  V.  Dolejšímu  seznam  lidí  na  letošní 
“představování nových pracovníků”. 

Věda

1. KD schválilo harmonogram přípravy sebehodnotící zprávy MFF UK pro Národní hodnocení 
vědy 2019-2023: 14.2. podklady ze sekcí.

https://cunicz.sharepoint.com/:f:/s/so-mff/EjL-kSO5pBRHktlB5pj8C_sBIWBGvNF5j3XbOfa4gGDYRg
https://cunicz.sharepoint.com/:f:/s/so-mff/EjL-kSO5pBRHktlB5pj8C_sBIWBGvNF5j3XbOfa4gGDYRg


Organizační záležitosti

1. KMS diskutovalo princip sestavování rozpočtu sekce v roce 2025. Případné změny oproti 
roku 2024, příspěvek na stipendium doktorandů, poplatek za prostory. 

2. Vedoucí knihovny seznámila kolegium s dvěma možnými variantami přestavby knihovny. 
Kolegium  diskutovalo,  jestli  jsou  tyto  varianty  vhodné,  nebo  jestli  raději  využít  nové 
prostory jinak, například pro studijní či relaxační zónu pro studenty.

3. Pavel Zakouřil na prosincovém KD informoval o následujících bodech:

◦ Připravuje  se  Opatření  děkana  pro  jednotné  používání  emailu 
jmeno.prijmeni123@student.cuni.cz ze strany studentů

◦ Apel na využívání @matfyz.cuni.cz 

◦ Počítače v učebnách, sjednocení.

◦ Incident napadení www stránek, pozor na nezabezpečené stránky (využívající např. javu, 
php,  statické  stránky  nebývají  problém),  doporučeno  využívat  fakultní  informační 
systém.

4. V budově Impaktu je v 1. patře k dispozici sborovna pro vyučující.

5. MFF plánuje po odchodu FJFI v 6. patře v katedrálního objektu Trója novou větší učebnu 
(60 míst), prostor pro správu HPC a HTC, zbytek využije FS (pro projekty a doktorandy). 
Zvažuje se i přesun několika pracovníků z Karlova.

Schůze skončila v 16:05

Příští schůze je naplánovaná na 13. února 2024.

Zapsal: S. Hencl

Upravil: V. Dolejší


